



## Thy RF bestyrelse 25. April 2024 kl. 19.30 i DrageLy

1

Tilstede	Afbud
	Martine Christine (måske online)

Mødestyrelse	
Mødeleder er	Gitte
Referent	Anders

Pkt. 1:	Siden sidst
-	

Opgave	Status	Ansvarlig	Fra dato	Deadline
årshjul	Færdig	Martine	11/7	
udvalg	Færdig	Martine	11/7	
discord	Færdig	Rikke	11/7	
snakke med medlemmer	igang	Anders	11/7	
indkøb af teltposer	igang	Jakob	22/8-23	
medlemsbetaling system + betaling	afventer	Anders	22/8-23	
udvalgs mail liste	igang	Gitte	19/9-23	
koordinationsmøde		Martine		
Thisted's 500 års købstadsjubilæum		Martine/Gitte	19/03/24	Snart



## ThyRF bestyrelse 25. April 2024 kl. 19.30 i DrageLy

2

Opgave	Status	Ansvarlig	Fra dato	Deadline
årshjul	Færdig	Martine	11/7	
udvalg	Færdig	Martine	11/7	
online medlemskort	igang	Anders/Christi	19/9-23	
Tryghedspolitik	Igang	Rikke/Gitte	28/2/24	
Samværspolitik		Gitte	19/3/24	

Pkt. 2:	Status økonomi og materiel
-	
-	
-	

Pkt. 3:	Status medlemmer - antal og nyt fra medlemmer samt landsforening
-	Vi har pt 14 betalende medlemmer (plus 1 som afventer betaling)
-	Anders har kontaktet alle (på nær 2 der manglede kontakt info) via sms og budt dem velkommen. De fleste har svaret og givet konsensus på, at vi gerne må kontakte dem til opgave, bollebaging og så videre.
-	Peter har kontaktet omkring kasser til kroting og resterne fra Pirat scenariet: Han siger, at de kasser de har fået fra lageret, var fyldt med mug og fugleklatter. Og at de kasser ikke var så hygiejniske, blandt andet pga gamle gulvtæpper i bunden. Plus der var ikke kasser nok. Han sagde også at vi manglede 12 tallerkner. Og hvis et par krus og et par sæt bestik. Der var rigeligt til Panatria, han ville bare nævne det, hvis der står en pose i et hjørne et sted.

Pkt. 4:	Status fra Udvalg samt eksterne henvendelser
---------	--



## ThyRF bestyrelse 25. April 2024 kl. 19.30 i DrageLy

3

### - Udvalgsliste + mails

<b>Panatria</b>	(Troels) -
ESFROAG	(Gitte Søe)
Bifrost	(Rikke)
Magisk Mandag	(Oli)
<b>Hygge udvalg</b>	(Christine, Martine)
<b>Stifinder</b>	(Emil)
<b>Merlins Outcasts</b>	(Emil)
Kursus - Udvalg	(Gitte)
MiniESFROAG	(Jakob)
Juniorklubben	(Jakob)
<b>SoMe</b>	(Mette)
Magiske Skoler	(Anders)
Admin	(Troels)

### Mailliste til udvalg:

Anders Toftdahl - [anders@toftdahl.com](mailto:anders@toftdahl.com)  
Jakob - [Jakob\\_ask\\_foene@hotmail.com](mailto:Jakob_ask_foene@hotmail.com)  
Rikke - [rikke\\_nielsen@live.dk](mailto:rikke_nielsen@live.dk)  
Christine - [medlem@thyrf.dk](mailto:medlem@thyrf.dk)  
Martine - [sjvmartine@me.com](mailto:sjvmartine@me.com)  
Oli - [Oli-vidstein@hotmail.com](mailto:Oli-vidstein@hotmail.com)  
Emil -  
Troels Frostholt Søe-Larsen - [troels@tordenild.dk](mailto:troels@tordenild.dk)  
Gitte Frostholt Søe-Larsen - [gitte@soe-larsen.dk](mailto:gitte@soe-larsen.dk)  
admin - [Admin@thyrf.dk](mailto:Admin@thyrf.dk)  
Mette - [Metteslavensky@hotmail.com](mailto:Metteslavensky@hotmail.com)

### - Quendi - samarbejde - status

Aflyst pga. for lidt interesse

### - Thisted's 500 års købstadsjubilæum

*Martine bliver tovholder på projektet*  
(skubbes idet Martine har meldt afbud)

### - Sommerferieaktiviteter?

### - Lageroprydning - dato samt plan!

### - Orkerne sommerskole

### - Rollespil.dk



## ThyRF bestyrelse 25. April 2024 kl. 19.30 i DrageLy

4

- Conventus kursus
- Mail fra Emil, Chris og Viktor ift. ny "forening"

### Pkt. 5: Ideer, Udvikling

- **Samværspolitik - Udkast [Samværspolitik ThyRF 2024](#)**  
Vi er ret enige om, at det er godt, dog med nogle små ændringer. Vi vil også præsentere det for vores udvalg, før det bliver vedtaget.  
Kommentarer fra Troels og Emil som udvalgscoordinatorer:
  - Dejligt med klare linjer, men kan det misbruges?
  - Hvem vurderer hvornår noget er en krænkelse og skal det altid have vidtrækkende konsekvenser?
- **Bestyrelses discord**  
Der er oprettet en bestyrelses kategori og jeg har lavet nogle fortløbende kanaler. Jeg har oprettet nogle lukkede for kun bestyrelsen og nogle åbne som kommunikationsmulighed mellem medlem og bestyrelse.
  - snak om hvilke kanaler vi har brug for og dem der allerede er

### Pkt. 6: Kommende datoer

- **Økodag - søndag 14. april**  
Evaluering.
  - mange besøgende, men færre end sidste år grundet kulde og blæst. Christine og Gitte tjente 2000 kr til foreningen. De var alene om at male. Jakob og Kim var alene om at gå rundt - vi kunne godt bruge flere hænder generelt da interessen er stor.
  - Er vi gemt for meget væk omme bag ved? Kunne der komme flere "attraktioner" op til os?
- **Bifrost regionsrådsmøde Nord - 07.marts 18-21 ved TRoA**  
Hvordan får vi de bedste møder og hvordan kan vi gøre dem endnu bedre så vi får maks ud af dem?

### Pkt. 7: Eventuelt



## ThyRF bestyrelse 25. April 2024 kl. 19.30 i DrageLy

5

-
---

<b>Pkt. 8:</b>	<b>Dato for næste møde samt punkter til kommende dagsorden</b>
-	Kalenderymnastik <a href="https://docs.google.com/spreadsheets/d/1_5-jEZOwC3eyu_XjyDpXV4cVknClvvloA5kehsN4D5U/edit#gid=0">https://docs.google.com/spreadsheets/d/1_5-jEZOwC3eyu_XjyDpXV4cVknClvvloA5kehsN4D5U/edit#gid=0</a>

<b>Pkt. 9:</b>	<b>Metakommunikation</b>
-	